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„Kristus přichází na svět a čeká. Čeká na mne. Za 
podobou dítěte Ježíše je velké tajemství: Bůh chce být 
i mně docela blízko! Nikdo mne k jesličkám nenutí. Ale 
je zde místo i pro mne. V zamyšlení a v modlitbě se 
mohu setkat s Bohem. Vykoupení a záchrana, které zde 
v jeslích začínají, jsou určeny i pro mne.“ 

(Joachim kardinál Meisner) 

BŮH VSTUPUJE  
DO NAŠEHO SVĚTA 
Vtělení, to je Boží láska, která se stala viditelnou. 

Lidstvo dosud neskončilo, ba ani ještě zcela nezačalo 
s měřením všech jeho rozměrů, délky a šířky, výšky 
a hloubky. Vtělení zůstává nejnestravitelnějším 
dogmatem, ačkoliv bylo dvacet století připravováno 
a dalších dvacet století je hlásáno. Je to proto, že 
nepřipouští ani únik do čistého duchovna ani útěk 
do čistého lidství, ale vyžaduje v jednotnosti každého 
náboženského života ustavičnou konfrontaci pravého 
člověka a pravého Boha.           (Louis Evely) 



Bůh se stal člověkem 
Mezi Bohem a námi se stále vytváří zvláštní 

zmatek. My si přejeme svět opustit, a Bůh do něho 
vstupuje. My toužíme po tom, abychom se zbavili této 
hrubé tělesné schránky, ale Bůh se stal člověkem 
a zůstal jím. Boha je možno nalézt jen v něm. Ustavičně 
se v nás znovu rodí naděje, že přestaneme být lidmi 
(slabými, pokoušenými, trpícími, hříšnými) a že se 
staneme Bohem. Bůh nás však ujišťuje, že je možné být 
zároveň Bohem i člověkem, že právě v naší slabosti se 
jeho síla projevuje nejlépe. 

(Podle knihy: Louis Evely, Krédo, Grantis, 1997.  
Redakčně upraveno.) 

 

„Jsou Vánoce!  
Naše tápající lidstvo čeká na tebe, 
betlémské Dítě, jež přicházíš  
zjevit Otcovu lásku. Ty, Králi pokoje, 
nás vybízíš právě dnes, abychom se 
nebáli a otevřeli dokořán svá srdce 
k vyhlídkám naděje.“ 

(Jan Pavel II., Urbi et orbi 1997) 
 
 

 

Více k tématu na: www.vanoce.vira.cz  


